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Vragen van het lid Koekkoek (Volt) aan de Staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid over de uitkomst van de JBZ-Raad (ingezonden 12 oktober 2021). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de «Joint letter on the Adaptation of the EU legal 
framework to new realities» waarin twaalf lidstaten oproepen EU-fondsen te 
gebruiken om barrières aan de grenzen op te werpen? Wat is uw visie op de 
brief en de inhoud van de brief? 

Vraag 2
Wat is de Nederlandse positie met betrekking tot het gebruik van EU-fondsen 
voor het opwerpen van barrières aan de buitengrenzen? 

Vraag 3
Wat is de Nederlandse positie met betrekking tot het opwerpen van barrières 
aan de buitengrenzen om vluchtelingen en migranten tegen te houden? 

Vraag 4
Wat was de Nederlandse inbreng met betrekking tot het voorstel in de 
JBZ-Raad? 

Vraag 5
Wat vindt u van de uitspraak van de Eurocommissaris Ylva Johanson dat 
barrières niet nodig zijn, als het EU Pact voor Asiel en Migratie aangenomen 
is?
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